
PROTOKOL Nr XXI/2012

obrad XXI sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbltei w dniu 2l czer.wca 2012 roku

Ustawopy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (90'4%)'

Nieobecni usp@oedli!4€li
1. Zbigniew Kajser
2. Jan Klimek

W obradach uczestniczyli zaproszeni go6cie wedlug zal4czonych list obecnoScl

Porzqdek obrad

L Otwarcie i stwierdzenie prawomoc-ttoSci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obrad )oC sesji Rady Miejskiej

3. Wvb6r seketarza obrad )O sesji Rady Miejskiej

4 Pr;viecie protokotu )o( sesji Rady Miejskiej
j i"r.liit""ii pt**.dnicz4cego Rady lVtiejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okesii mi$zy sesjarni

6. lnformacia Bwmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadaiw poptzndnim okresie

zl4aszczi z wvkonania uchwal Rady Miejskiej

7. Interpelacje i zap!'tania radnych
t Zaor,rania i wnioski przewodniczqcych dzielnic isohyso
q. -#o'*a"ju t dtiufalnoii Zakladu Energetyki CieplnE Spolka 7 o o za 201,1 rok

fir. r"f"t.""j", Ori"fdno3ci Wodociqgowbsirzeszowskich Spolka z o o za2011rok

i1. Podjgcie uchwal w sPrawte:' 
uiud"i*iu t toaretu Miasta i cminy Ostrzesz6w, pomocy finansowej wojew6dzMu

Wielkopolskiemu r|a zadania z zakresu drogownictwa oraz zawarcia porozumlema

tN 28l2Ol?l
b) )atwierdzenia programu wsp6lpracy Miasta i Gminy Ostrzevow z organlzaclaml
"' ;;;;;il; o,"- i*vti uptu*nionv'ni podmiorarni prowadzqcvmi dzialalnosc

DozMku Dublicznego na2}l3 tok (n 2U2Ol2') .. .-

"l 
l"aLi" li"a"f' .Zl Zaslugi dla Mista i Gminv Ostrzeszow" (nr 2512012)

;ilffi';dril;'l;Jl"tuii"aora";i olu niepublicznvch szkol ouprawnieniach wkoi
"';;l;";;;. ;;p"biic'nvct' form *vctrowania przedszkolnego,i niepublicznvch

'przedszkoli 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci ich wykorzysanta

(nt 2612012)

"l 
)ut*".at"tii" t"ufizacji projektu systemow-ego Indywidualizacja nauczania w klasach

I - m szkol podstawowyctr pt. ,,Iniy ridualiiacja irog4 do sukcesu malego ucznia"

or POKL. 0t.01 .02-30- I 8 5/ l2 wspolfinansowanego w rilrnach bwop?-sKrego

Funduszu Spolecznego z Prograrnu operacyjnego Kapiral.Ludzki t nr 
'/2012)

O ,"t*iliL.iu ,ff *,iOdnowy Mielscowoici olszvna na 18ta 2012 - 2019

(nr 29/2012)
gl iti-y u"iti"ufy - XMl2312004 Rady Miejskiej Ostrzeszow z dnia 29 marca

2OO4 rokv (rt 3ol2ll2\
h) utrzvmania S4du Rejonowego w Ostrzeszowie (t 34l2ol2)

l2 Odpowiedzi na interpelacje i zapylania

13. Sprawy rozne i informacje
1 4 . ZakohczEnte



Do p.ktu l-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoici obrrd
Radny Edward Skzlpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )Ofl sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesjajest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.

Do o-ktu 2-eo Przsdst|wienie porradku obrad XXI sesii Rrdv Mieiskiei
Radny Edward Skrzrrpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej pzedstawil
porz4dek obrad, kt6ry radn otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Matiusz Witek - Burmistrz wni6sl o pr4'jQcie do porzqdku obrad projektu

uchwaly w sprawie utrz;rnania Sqdu Rejonowego w Ostrzeszovvie
(n 34/2012).
Rada Miejska jednogloSnie (18 glos6w ,,2a") przyjpla wnioskowany
projelrt uchwaly do porz4dku obnd.

Na obrady sesji przybyl radny Adam Bociaga.

Do o-ktu }.ro Wvb6r sekretarza obrad xxl sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturp radnego Kazimierza
Bacika na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Kazimierz Bacik
wrazil zgodg na kandydowame.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w,,2a") wybrala radnego Kazimierza
Bacika s€kretarzem obrad XXI sesji Rady Miejskiej.

Do p-ldu +qo Prryierie protokolu z XX s€sii Radv Mieiskici
Radny Adam Zawada - s€krctarz obrad )O( sesji Rady Miejskiej pftedstawil
wniosek o przyjqcie protokolu z XX sesji.

Rada Miejska j€dnoglo3nie (19 glos6w ,,za'') przyjgla zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zal{cznik do protokolu.

Do o-ldu tso Infomacir Prrewodniczrceqo Radv Mieiskiei o dzialttriach
oodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
informacjp.
Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktr| Gqo InfomaciN Burmistrza Miasta i Gminy z rerlizacii zadai
w poptuednim okresie zwlaszczr z wvkonsnia uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek Burmistrz przedstawil powyzvq infiormacjg.
Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpclacie i ztpvtanir .adnych
Radny Kazimierz Bacik wnosi o przekazanie inficrmacji dotycz4cych
zamierzei budowy biogazowni na tercnach afttywnogci gospodarczej

w .ejonie ul- W. Grabskiego z uwagi na zaiflteresowanie spraw4 du2ego

grcno mievkaic6w, k6rzy uczestnicz4 dzisiaj w obradach sesji.

Radny Zbigniew Kajser podzigkowal w imieniu dzieci i ich rodzic6w
za urz4dzenie plac6w zabaw dla &ieci na Osiedlu Piastow i przy ul. Grun-
waldzkiej.
Dalej zapltuje w jakim stadiurn jest zglaszana przez niego irterpelacja
Wojciecha Mamysa (niepelnosprawnego) w sprawie usuwania barier
archilektonicznych na terenie miasta
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Zapynrje c4 zrcna jest sprawa likwidacji kas biletowych na dworcu PKP
w Ostrzeszowie- Jak €weDtualnie zabezpieczony bedzie budlnek dworca.
Wnosi o zajQcie stanowiska i wyslqpienie z proteslem przeciwko likwidacji
kas biletorych.
Radny Ryward Szymanski przltoczyl fiagment notatki, ktora ukazda siq
na stronie intemetowej Komendy Powiatowej Policji pt. ,,Nocne dzialania"

- akcja miala miejsce w Kobyla Gorze w dniach 26/27 r]€,ja bt.
ZWEr:Je czy tego typu akcje bQdq poMarzane - wnosj, aby akcje prz€pro-

wadzai r6wnie z pi4tku na sobote, poniewaz w tych dniach najbardziej
odczuwalne jest zaklocanie spokoju i ciszy nocnej.
W zwiqzku z pismami dyrekcji i pracownik6w Poradni Psychologiczno-
-Pedagogicznej, dlrektora Specjalnego Osrodka Szkolno.Wychowaweczego
oraz rodzicow dzieci tam uczgszczaj4cych wosi o wyznaczenie pas6w dla
pieszych na ul Gen.Sikorskiego na wprost budynL:u wymienionych insty-
tucji.
S4uwagi o braku oznakowania informacyjnego o instytucjach u2ltecznosci
publicznej przy wjeZdzie od Crrabbowa n.Prosn4 Proponuje umievczenie
wspomnianych oznaczei na rondach przy ul. Kolejowej i Powstanc6w \tr/Ikp.

Radny Henryk Kajser informuje, ze po kolejnych ulewach chopdnik przy
drodze fi 449 rozfiwa si9. Wnosi o powiadomienie zarzadcy o tym fakcie.
Wcze3niej zglaszal wycigcie lrzew6w akacji przy skrzyzowaniu drogi woje-
wodzkiej nr 449 z ul. Akacjow4 suche konary za9raitaj4bezpieczP-nst&\
poruszaj4cych siQ tam osob i pojazdow.
Kieruje pltanie odno6nie pracy Strazf Miejskiej w dni wolne od pracy:

soboqr i niedziele. Temat jest znany i poruszany niejednokotnie - w te dni
jest wiQkszy ruch a szczeg6lnie w soboty.
Radny Henryk Mackani| w aiqzJ<t ze zhlizaj4cym sie koicem roku i co-
rocznq pogoniq za podreczikami zapytuje czy uczniom i rodzicom udzie-
lane sq informacje dotyczqce:
- czl w szkolach obowiqarj4 zasady doboru podrQcznikow oraz sposoby

zaopatrywania siq w podrgcaiki przez ucaniow,
- w jaki spos6b wkoly informujq rodzic6w i uczni6w o w14:orze odpowied-

nich podrgcznik6w oraz mozliwodciach ich zakupu,
- kto sprawdza czy zawarte w rybranych podrgcznikach tregci odpowiadajq
r{ymaganiom podstawy programowej.

Mariusz witek - Burmisttz poinfo.mowa,l, 2e do dego wplynql wniosek
o wydanie decyzji o uwankowaniach irodowiskowych budowy biogazowni
i wszczQto postQpowanie.
Wnioskodawca winnien przedslawid jeszcze kartg informacyjnq oraz raport
dzialania na Srodowisko.
Przedstawil zebranym zasrdy dzialanla biogazowr'ti.
Zapewnil, ze nie aobi nic niezgodnie z pzepisami co mogloby spowodo-
wai pogorvenie jakoici zycia naszych mieszkaic6w.
Dodal, zejest biogazownia na terenie gminy w Szklarce My31n., ale tam s4

inne uwarunkowania.
Radny Kazimierz Bacik stwier&il, ze mamy deklaracje i uryja(nienia Bur-
mistrza
Jan Mucha - wlaiciciel firmy ,,Unimebel", mieszkaniec graniczacy z tere-
mmi, na kt6rych planuje sig budowg biogazowni zabral glos w imieniu prze-

ciwnych powstaniu biogazowni. Zwracaj4c sig do Burmistrza i radnych



apelowal o rozwitenie i szcz€golowe prz€dystutowanie powstaoia zakladu.
Podkredlil, i,e na sesji winna by6 plansza przedstawiaj{ca tereny, na ktorych
ma powstac zaklad.
Przewodniczqcy Rady Mejskiej przypomnial porzqdek obrad sesji, by
wyjaSni( ze w porz4dku nie ma ternatu budou/y biogazowni dlarego Rada
niejest przygotowana do dyskusji na ten tetnat.
Radna Beata Caliirska poinformowal4 2e na posiedzeniu Komisji Planowa-
ni4 Rozwoju i Promocji Gminy przekazala Bumistrzowi protest miesz-

karic6w w sprawie budoty biogazowni.
Bumrisrz potwierdz\il, ze otrzymal protest mieszkahc6w.
Rob€rt Mgula - D}fektor Zespofu Szkol nr 2 rmiosl o zawiadomienie
Zespolu Szkol o dyskusji w sprawie budowy biogazolvni poniewaz sqsia-

dujemy z t€renami, na kt6rych planuje sig budowae biogazopwnig.
Mariuv Witek poinformow4 2e wszyscy, kt6rzy zostali uznani za stronQ

zostali zawiadomieni o wszczgtej spnwie.
Kazimiera Szeliga-Jurkiewicz podzipkowala za remont i budowg chodnika
- 6ciezki rowerowcj naul. Wielunskiej poprawi'lo sig bezpieczeristwo
u2ltkownikow drogi.
Dominika Smiejczak zapytala kiedy bqdzie posiedzenie Komisji, kt6ra
bgdzie zajmowad si9 sprawa biogazowni.
Radny Adam Zawada - Przewodnicz4cy Komisji Gospodarki Komunalnej
i Rolnictwa poinfomo\tal, ze posiedzenie Komisji odbqdzie sig po 15 sierp-
nia br., a.le konkretnej daty nie ustalono.

Do p-ktrl &go Zepytania i wnioski prr€wodoiczacvch dzielnic i sottYsbv
Zygmunt Lizakowski soltys wsi Kochlowy popiera wprowadzanie

oszczedno3ci w zakresie oiwietlenia ulicznego ale powinno ono dotyczyc

dwno i oiasta i wsi, a obecrie wyl4czare jest tylko na wsiach.

Zapltuje czy nie jest to nadgo iwo66 ze strony funkcjonariuszy Policji
kiedy przepro.wadzaja kontrolp pojaz.d6w uda.i{oych sig do koSciola tuz
przed rozpoczQciem mszy fw. taka sltuacja byla w Kochlowach w nie-

&iel9

Do p-klu qso Informacia z dzi&lalnoSci Zlkhdu Eocruetvki Cieolnei SD6lk z o.o.

za 2011 rok
V/lodzimierz Drogi - Prezes powyzszej Spolki przedstawil informacje
Inforrnacja byla omawiana na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej.
Infonnacja stanowi zalqcznik do pfotokolu.

Do D-l,rtu lG.so Informacia z dzialalnosci Wodmiag6w Ostrzeszolvskich SD6lka z o.o.

za 2011 mk
Piotr Klimek - Prezes Wodociag6w Ostrz eszowskichzapoznal Radg Miej-
skq z powyzszq informacjq
Informaaja byla tematem posiedzei stalych lKornisji Rady Miejskiej
lnfo.macja stanowi zalQcznik do protokolu.
Radny Adam Zawada - Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Konnrnalnej

i Rolnictwa poinformowal, 2e Komisja byla na stacji uzdatniania wody przy

ul Cich€j i stwierdz4 ze urz4dzenia ulrzymane sa w naleif'tym porz4dku

Radny Arkadiusz Suchanecki zapytuje czy bgdzie przeprowadzony remont

ul. Norweskiej w bie24cym roku.



Prezes odpowiedzisl, ze jest przygotowany projekt I etapu remontu ulicy

Norweskiej.

Do p-klu I l-so Podiecie uchwd w sDnwie:
N) udzieleda z budiatu Mia$ta i GDinY Ostrzc$26w. Domocv

fitransowei Woiert6dztwu wielkoDolskiemu na zadania. z z&kresu

drogownictwa oraz zawercia Dorozumienia {nr 28/2012)

J6zef Bukieiwicz - Skarbnnik przedstawil projekt uchwaly'

Projelrt zosal pozltywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady

Miejskiej pod obrady sesji.

Jest juz pismo Zarz{du Wojew6dzkiego Drog i koszt remontu chod-

nika ok. 230 tYs. zl
Bu.mistrz dopowiedzial' iF bQdzie negocjowal remo l chodnika na ul'

Piastowski€j po obu stronach ulicy.
Radny Zbigniew Kajser proponuje, aby przy remoncie chodnika

dtzew a zagt aitaj4cy ch bezpieczeist&u mi gvkaicow
Rada Miejska jednoglo3nie (19 glosow ,7a") podjqla uchwala

Uchwala Nr xl{V130 /2012 *arrowi zallcznik do pprotokolu

b) zatwi€rdzenir prosramu wso6lDracv Miasta i Gminv OstEfsz'iw

na 2013 rok (nr 221012)
wl"drtrni"t Pt"k-"ryk Sek€tarzprzedstawil powyzszy projell

uchwaly.
Projekt by om6wiony na posiedzeniu stalych Komisji Rady Miejskiej
i pozyyrvnie zaopiniowany pod obrady sesji

Rada Miej ska jednoglo6nie (19 glosow ,7a") podjgla uohwalg'

Uchwala Nr )Ofl/ I 3 1 /2012 *arlowi zal4czaik do pprotokolu

hr 25l20l2\
Vtirsz Wit"t Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly

Projekt zostd om6wiony na posiedzedach stalych Komisji Rady

Miejskiej i pozltywnie zaopiniowany pod obrady sesji

Rada Miejska jednoglognie ( I 9 glosow ,,2a") podjgla uchwalp.

Uchwala Nr fC<yt:Z2Ol2 sturowi zalqczt]N} do pprotokolu'

(at 26120121

-G.regor"k 

- Dyreltor zakladu obslugi Plac6u/ek oswiato-

wych przedstawil projekt uchwaly
liojekt zostal orn6wiony na posiedzeniach statych Konisji Rady

Miajskiej i pozttytnie zaopiniowany pod obrady sesji

Rada Miejska jednogloSnie (19 grosow ,,za') podjqla uchwalg.

Uchwala Nr )C(V133 l2ol2 stmowi zal4cznik do pprotokolu
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e) zatwierdzanir rcdizacii Droiektu sYstemowego Itrdvwiduslizacia

osuczrnia w klasrch I - m szk6l podstrwowych pt.
..Indvwidualizacia drosa do sukcesu malcso ucznia"
nr POKL. 09.01.02"30-185/12 wso6llinansowaneqo w ramach
Eurooeiskiego Funduszu Soolecznego z Propramu operacvinego
Kroital Ludzki (trr 2712012)
Marian Grzegorek DyrektorZakiadu Obslugi Plac6wek O3wiato-
wych prz€dstawil projekt uchwaly.
Projekl zostal om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej i poz)'tlvrnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogioSnie (19 glosow ,,za') podjela uchwale

Uchwala Nr XXUl34l2012 stanov/i zal4cznik do pprotokolu.

0 zatlvierdzenia ..Planr Odnof,ry Mieiscowoici OlszYna tra lata 2012

- 2019 (t 29l2ol2l
Pawel Uscinowicz - ZastQpca Bumistrza przedstawil projekt uchwaly.

Projekt zostal om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miej-
skiej i pozyt).'wnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Radny Henryk Kajser wnosi o r6wne traktowanie wszystkich wsi

i rejono$ miasta j€dmkowo bez wyr6inien
ZastQpca wyjasnil, ze staramy siQ kompleksowo podchodzii do wvyst-
kich potrzeb poszczeg6lnych wsi i miasta oraz trakowai w miarQ

rowno.
Rada Mejska jednogtoinie (19 glos6w ,,2a") podjqla uchwalg

Uchwala Nr XXVI3512012 stanowi zdqcznik do pprotokolu.

g) zmianv rchwalv trr xlv/123l2004 RadY Miciskici Ostrzasziiw
z dnia 29 ma.ca 2004 roku (nr 30/2012)
Mariusz Witek Burmistrz przedstawil powyzszy projell uchwaly
Projekt zosd om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej i pozityri'nie zaopiniowany pod obrady sesji

Radny Zbigniew Kajser wd6sl o poprawienie odmiany w $ I pkt 6

Rada Miej ska jednoglo6nie (19 glosow ,7a") podjela uchwale

Uchwala Nr )O(y136l2012 stanowi zal4cznik do pprotokolu.

h) utrzvmania Sadu Reionoweso w Ostrz€szo$i€ (r|r 34120121

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly

Prcjekl nie byl omdwiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej poniewaz sprawa wyniknqla po odbyciu posiedzeir Komisji
Radny Ryward S4nnairski poinformowal, ze w Kppnie nie mialo

byd Sqdq ale po wizycie wladz KQpna u Ministwa Gowina zmienio-

no decyzjg i S4d pozostaje.
Radny Arkadiusz Suchanecki zap)'tuje gdzie teren powiatu Ostrze-

szowskiego bgdzie dolqczony
Burmistrz odpowiedzial, ze do KQpra.

Przewodnicz4ry Rady Miejskiej poinformowal, 2e dzi6 wlasnie Staro-

sta jest u Ministra Gowina.
Zwiazek Grrin Ziemi Ostrzeszowskiej r6wniez podjql uchwala jakq
Proponuje Burmistrz.
Rada Miejska jednoglo6nie (19 glosow ,7a") podjpla uchwalp

Uchwala Nr XXVl30l20l2 stanowi zal4cznik do pprotokolu



Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 3 O-minutowQ przerw€

w obradach (godz. lP l2s).

Na obrady po przerwie rtie wficil ndny Andrzej Og6rkiewicz.

Do D.ktu l2-so Odpowiedzi na interpelacie i zapytanir
Burmistrz odpowiadajqc z& zap]tania i interpelacje wyja3nil:
- w miarg posiadanych 3rodk6w i przy budowie nouych ulic, chodnik6w

staramy siQ zmniejszac utrudnienia dla niepelnosprawnycll
- nawi4zemy kontakt z dlrekcj4 PKP w sprawie likwidacji kas biletowych
i zabezpieczenia budynku dworcq

- Wydzial Iwestycji i Gospodarki Komunalnej zajmie sie przejsciem dla
pieszych na Lrl. Gen. Sikorskiego oraz chodnikiem i kzewami akacyjnymi
na drodze m 449

- z Komendantem Skazy Miejskiej przeanalizujemy czas pracy st.azakow
Miejskich.

Aftrr Drzyzga - Komendant Stftty Miejskiej wyjajnil, ze s4 problemy,

aby straznicy pracowali w soboty i oiedziele poniewa2 za praca w te dni
muszq miei wolne w innych dniach tygodniu i w6wczas brak jest straz-
nik6w Nalezaloby zasanowid siQ ned zwigkvedem etat6w w Strazy
Miejskiej.
Marek Kowalski - Zast9pca Komendanta Komendy Powiatowej Policji
odpowiedzial na zapytani4 wyjasniaj{c trudnq praca i brak policjant6w

s4 wakaty. Staramy sig w miarg mozliwosci zwiQkva6 ilo6i policjantow
na dyzurach nocnych w pi4tki, soboty i niedziele. Mamy problemy z nie-
kt6rymi lokalami. Mamy zgloszenia czesto anonimowe w sprawie zakl6-
cenia ciszy nocnej - nim dotrzerny na miejsce jest juz spokoj i nikt oic nie

slyval.
Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu Obslugi Placawek OSwiatowych,
29 zgodnie zvslawqo oswiacie do 15 czerwca uczniowie i rodzice winni
byi zawiadomieni o obowigrj4cych podrgcznikach w nastepnym.oku
szkolnym.
Radny Slawomir Odrobinski stwierdza" ze na terenie naszej grniny winny
byi konsultacje migdzy nauczycielami danego przedmiotu w spmwie pod-
rQcznik6w. Jest to na peu'no probler4 ale do zalatwi€nia.
Radna Beata Caliiska jest zdziwiona tematem podrg,cznik6w. Podkresl4
2e nauczyciele maj4 na wz-glgdzie przekazy'*anie podrQcznik6w mlodszym
uczniom.
Od nowego roku szkolnego anienia si€ podstawa progtamowa klas IV.

Do o-kau l.}go Sorarlr n6ine i informacie
Burmistrz wni6sl o delegowanie 2 radnych do skladu Komisji Konkur-
sowej do uryboru dyrektora Ostrz eszowskiego Centrum Kultury.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zaproponowal radnq KrystfrQ Sikor4
kt6ra wlrazila zgodp.
Radny Zbigniew Kajser zaproponowal radnego Adama BociagQ. Radfly
Adam Bociaga zaproponowal ndnego Ztrigniewa Kajser. Radny Henryk
Mackanii zaproponowal.adnego Grzegorza WiQcka.
Powstalo zamieszanie i Burmistrz zap.oponowd, ze sam powola drugiego
radnego do skladu Komisji Konl'-ursowej.
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Radny Edward Skr4pek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal:
- Aoiorle przez tadtych w terminie o6wiadcz€nia maj4tkowe zostaly
Przekazane do UrzQdu Skarbow€go w Ostrzeszowie, a odwiadczenia
Burmistrza i Przewodliczqpego Rady - do Wojewody,

- o otrzlmanych Eczetiach z okazji Dnia Samorz4dowca od posla Beaty
Kempa,

- wrgczenie medalu ,la ZaMugi dla Miasta i Gminy Ostrzeszow" odbgdzie
siQ na uroczstej s€sji pod koniec miesi4ca wrzeSnia lub na poczqtku
ptiAziernkabr. Ce&{fln afiystycglt4 przygoruje Zespol Szkol nr l,

- w dniu 24 czerwca br o godz. l5q zawody Ochotniczych Strarry
Pozamycfh w Kocl*owach.

Burmist z zaprosil wszystkich na obchody Dni Ziemi Ostrzeszowskiej
w dniach 23 - 24 czerwcabr .

Do D-ktu l+so Z{koiczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziAkowal wszystkim za u&ial w obradach i zamkn{ obrady )O(I sesji
Rady Miejskiej.

Rada podjgla 8 uchwal.
Rada rozpoczgla obrady o godzinie l0@, a zakoriczyla o godzinie 134.

obrad XXI Mi€jskiej

Bacik

Protokolowala:


